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Avdelningen för äldreomsorg 
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12117 Johanneshov 
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Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
pensionärsråd   

Närvarande:  
  
Ledamöter: 
Leif Johansson (PRO), ordförande 
Clarence Kopparberg (SPF), vice ordförande 
Elisabet Larsson (PRO) 
Sussie Hellsten (PRO) 
Liisa Hyvönen (PRO)  
 
Ersättare: 
Lennart Nordh (PRO)  
Eva Söderlund (PRO) 
Leena Machakaire (SPF) 
Eva Modin (PRO) 
Vakant (SPF) 
 
Frånvarande: 
Vakant (SPF) 
Eva Modin (PRO) 
 
Tjänstepersoner:  
Susanne Hollander, tf. avdelningschef äldreomsorg och LSS 
Anna Yderhag, verksamhetsutvecklare äldreomsorg och LSS 
 
Tidpunkt: 
2024-02-15, kl. 09:00 – 10:35 

Plats: 
Björkhagsplan 6 
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1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas.  
 
2. Fastställande av dagordning  
Föreslagen dagordning fastställs.  
 
3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  
 
4. Föregående protokoll 
Rådet godkänner förgående protokoll.  
Gällande protokollet för KPR.  
Fråga om de skärpta riktlinjerna för vård- och omsorgsboende, att 
man ska ta särskild hänsyn till ålder. Äldreförvaltningen arbetar 
med en uppdatering av riktlinjerna.  
 
5. Förvaltningen rapporterar 
Det kommer vara ett stort arbete med den nya Socialtjänstlagen som 
kommer 2025. En person är anställd på förvaltningen för att arbeta 
med detta.  
 
6. Frågor inför nämndsammanträdet 21 mars 2024 
 
§ 7 Återtagande av verksamhet, stödboende och träffpunkt 
inom socialpsykiatri 
Rådet har inga synpunkter. 
 
§ 8 Ansökan om föreningsbidrag 2024 
PRO Bagarmossen har gjort en skrivelse som de vill bilägga 
protokollet gällande förslaget till föreningsbidraget.  
Det finns problem kopplat till bidragen gällande behov av storleken 
på lokal vid månadsmöten och då hyreskostnaderna för dessa.  
 
SPF kommer troligen inkomma med en skrivelse.  
 
§ 9 Redovisning av föreningsbidrag 2023 
Verksamhetsberättelse som saknats från PRO Bagarmossen är klar 
och överlämnad till förvaltningen.  
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§ 10 Redovisning av extra föreningsbidrag 2023 
Fråga från SPF vad PRO har använt de extra bidragen till. 
Förklaring är största delen av bidragen har gått till hyreskostnader.  
Även avvecklat en lokal som delats med skolan.  
En förening har använt pengar till att ersätta saker efter brand.  
 
§ 11 Förordnande av och delegation till ledamöter att fatta 
beslut enligt lag om placering av barn i skyddat boende 
Rådet har inga synpunkter. 
 
§ 12 Fritidsgården i Björkhagen 
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 13 Klimatfrågan ska vara ett krav i kommunens 
upphandlingar 
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 14 Lekplatsen i skogsområdet vid Per Lindeströms väg 
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 15 Rådgivare för biologisk mångfald 
Rådet har inga synpunkter.   
 
§ 16 Skrivelse angående stävjandet av välfärdsbrott 
Fråga om staden har stor problem med välfärdsbrott. 
Svar att förvaltningen delar ut information om brott mot äldre. 
Äldreförvaltningen arbetar stadsövergripande för att stävja fusk 
gentemot olika utförare.  
 
§ 17 Motion av Annika Elmlund (M) om att upptäcka och 
åtgärda otrygghet på utsatta platser 
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 18 Heltid som norm  
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 19 Stockholms stads program för idrott, motion och friluftsliv 
2024-2028 
Rådet framför att de ser att deras synpunkter har tagits väl omhand.  
 
§ 20 Genomförandeplaner inom hemtjänsten 
Man framför att det ser bra ut i förvaltningen.  
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Fråga om avsaknaden på sanktioner där det inte inkommer 
genomförandeplaner. Kommunikation och samverkan mellan 
beställare och utförare är den vägen som staden har valt.  
 
§ 21 Månadsrapport 
Rådet undrar om behovet av vård- och omsorgsboende. För 
närvarande verkar behovet vara lågt i stadsdelen. Mycket 
förebyggande insatser och hemtjänstinsatser.  
 
§ 22 Ej verkställda beslut 2023 
Rådet har inga synpunkter.  
 
7. Rapporter 
Inga rapporter.  
 
Övriga frågor- *balanslistan. 
Trygghetspunkter. 
Vi har tidigare pratat om trygghetspunkter. Det finns i Kärrtorps 
gymnasium. Det är på gång i Hammarbyhöjden. Rutiner och förråd 
är under uppbyggnad.  
 
Justeras med elektronisk signatur 
 
Clarence Kopparberg 
 
Leif Johansson  
 
Sekreterare Anna Yderhag 
 
 
 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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